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اراضی »حاجی آباد لواسان« 
برای کیست؟

در پی انتش��ار گزارشی تحت عنوان »سایه 
طوبی بر امپراتوری کلانتری در لواس��انات« در 
تسنیم، مراجع رس��می بر واگذاری این اراضی 
به برادر عیس��ی کلانتری صحه گذاشتند. به 
گزارش تسنیم، روابط عمومی اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری اس��تان تهران، با ارسال 
متنی ب��ه این خبرگ��زاری اعلام ک��رده: »در 
مصاحبه صورت گرفته با حسن شکری، رئیس 
اداره مناب��ع طبیعی و آبخیزداری شهرس��تان 
ش��میرانات در ارتباط با واگ��ذاری اراضی، در 
قالب ط��رح طوبی مقصود ایش��ان »مصطفی 
کلانتری« بوده که اش��تباهاً و به دلیل تش��ابه 
اسمی نام عیس��ی کلانتری در مطلب مذکور 
درج شده است که بدین وسیله تأکید می شود 
هیچ واگ��ذاری ای به آقای عیس��ی کلانتری، 
وزیر س��ابق جهاد کش��اورزی و رئیس کنونی 
س��ازمان حفاظ��ت محیط زیس��ت در منطقه 
ش��میرانات صورت نگرفته اس��ت که س��وابق 
موجود در واگذاری های اداره کل منابع طبیعی 
و آبخیزداری استان تهران صحت این موضوع را 
تأیید می نماید«. بر این اساس زمین 4 هکتاری 
یادشده واقع در اراضی ملی حاجی آباد لواسانات 
در راس��تای اج��رای طرح طوب��ی و به  منظور 
گردوکاری واگذار شده است اما چنین زمینی 
با مساحت قابل توجه و موقعیت مطلوب نه تنها 
آنطور که انتظار می رود به کشاورزان و بومیان 
واگذار نشده بلکه ساخت و سازهایی هم در آن 
به چشم می خورد که با طرح طوبی و گردوکاری 

کوچک ترین سنخیتی ندارد!

آموزش و پرورش 
نیازمند 78 هزار معلم است

رئیس دانش��گاه فرهنگی��ان گفت: تا مهر 
امس��ال تع��داد دانش��جو – معلم م��ا از مرز 
۱۰۰ ه��زار می گ��ذرد. ب��ه گ��زارش فارس، 
بیس��ت ویکمین نشس��ت 2 روزه مدی��ران و 
رؤسای دانش��گاه فرهنگیان سراسر کشور در 
پردیس زینبیه دانشگاه فرهنگیان شهرستان 
پیش��وا برگزار ش��د. حس��ین خنیفر، رئیس 
دانش��گاه فرهنگی��ان در ای��ن همایش اظهار 
ک��رد: در حال حاضر ۷۰ هزار دانش��جو معلم 
داریم که در مهر امس��ال از م��رز  ۱۰۰ هزار 
دانش��جو - معلم می  گ��ذرد. وی با بیان اینکه 
آموزش و پ��رورش حداق��ل ۷۸ هزار معلم نیاز 
دارد، گفت: س��ال ۹۹، آموزش و پرورش ۳2۰ 
هزار بازنشس��ته خواهد داشت و بازنشستگی 
۳4۰ ه��زار نفر در بعد از س��ال ۱4۰4 اتفاق 
خوبی برای ۹۳۰ هزار معلم نیست. خنیفر در 
ادامه با اشاره به شهدای آموزش و پرورش بیان 
داشت: ۳۶ هزار دانش آموز شهید، 4 هزار معلم 
ش��هید و ۱2۰۰ دانشجو - معلم شهید داریم 
این در زمانی بوده است که 4۰۰ مرکز تربیت 

معلم و ۱۰۰ هزار معلم داشتیم.
جذب 37 هزار نفر در آموزش و پرورش ■

نیز  آموزش و پ��رورش  وزارت  سرپرس��ت 
در این مراس��م گفت: امسال 2۵ هزار نفر از 
طری��ق دوره 4س��اله و ۱2 هزار نفر از طریق 
ماده 2۸ در آموزش و پرورش جذب می شوند 
و ب��ه عن��وان دانش��جو - معلم در دانش��گاه 
فرهنگی��ان تحصی��ل می کنند. س��یدجواد 
حس��ینی در حاشیه این نشس��ت در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: ۱4 میلیون دانش آموز 
در سراس��ر کش��ور در ۱۰۷ ه��زار مدرس��ه 
تحصیل می کنند. وی ادامه داد: امس��ال 2۵ 
هزار نفر از طریق دوره 4ساله و ۱2 هزار نفر 
از طری��ق م��اده 2۸ و در مجموع حدود 4۰ 
هزار نفر جذب آموزش و پرورش می شوند. وی 
 ب��ا بیان اینکه در اول مهر 2۰ هزار دانش��جو 
وارد  و  فارغ التحصی��ل می ش��وند  معل��م   -
مدارس خواهند ش��د، گفت: ب��رای اول مهر 
۶۰ هزار بازنشسته در آموزش و پرورش داریم. 
حس��ینی با تأکید ب��ر اینک��ه اول مهر هیچ 
کلاس درس��ی بدون معلم نخواهیم داشت، 
اضافه کرد: کمبود نیروی انسانی را از طریق 
حق التدریس، طرح خرید خدمات و تعدادی 

را از طریق استخدام جبران می کنیم.

135 نفر در مسجدسلیمان
 مصدوم شدند

بنابر اعلام سازمان اورژانس کشور در حادثه 
زمین ل��رزه مسجدس��لیمان ۱۳۵ نفر مصدوم 
شدند. به گزارش فارس، ساعت ۱۱:۳۰ دوشنبه 
زمین لرزه ای به بزرگی ۷/۵ ریشتر در عمق ۱۷ 
کیلومتری زمین، مسجدسلیمان خوزستان را 
لرزاند. بر اساس اعلام سازمان اورژانس کشور، 
در پی ای��ن حادثه ۵ تیم ارزیاب، 4 دس��تگاه 
اتوبوس و ۱۱ دس��تگاه آمبولانس از شهرهای 
اطراف به محل حادثه اعزام شدند. آخرین اخبار 
حاکی از مصدومیت ۱۳۵ نفر اس��ت که از این 
تعداد ۱۳۱ نفر در محل درمان و 4 نفر بستری 
شده اند. صبح دیروز نیز زمین لرزه ای به قدرت 
4/۱ ریشتر مسجدس��لیمان را به لرزه درآورد. 
این زلزله س��اعت ۹ و ۱۷ دقیقه و در عمق ۹ 
کیلومتری زمین رخ داد. نزدیک ترین مکان ها 
به کانون زمین لرزه مسجدسلیمان با فاصله ۱۹ 
کیلومتری، قلعه خواجه با فاصله ۳۵ کیلومتری و 
ایذه با فاصله ۳۶ کیلومتری از مرکز زلزله بودند.

تردد 3 هزار ون فرسوده 
»در ح��ال حاضر ۱۳ هزار ون فرس��وده در 
کش��ور تردد می کنند و نمی توانیم نس��بت به 
نوسازی این ون ها اقدام کنیم«. مرتضی ضامنی، 
مدیرعامل اتحادیه تاکس��یرانی های ش��هری 
کشور در گفت وگو با فارس، در پاسخ به اینکه 
ون ها تبدیل به ارابه مرگ شده اند و مشکلات 
زیادی دارند، افزود: سال ۱۳۸۵ ون وارد سامانه 
حمل ونقلی کشور شد و در حال حاضر ۱۳ هزار 
ون در س��طح کشور وجود دارد که همگی آنها 
فرسوده هس��تند و باید از ناوگان خارج شوند. 
وی اضافه کرد: مشکلی که داریم این است که 
تولیدکننده ون در کشور نداریم، یک برهه ای 
شرکت های خودروس��ازی سایپا و ایران خودرو 
نسبت به تولید خودروی ون اقدام کردند ولی 
در ح��ال حاضر این خودرو تولید نمی ش��ود و 

اجازه واردات هم نداریم. 

تجهیز حافظ و کریمخان 
به مسیر دوچرخه

ش��هردار تهران بر لزوم توس��عه مس��یرهای 
دوچرخه پی��اده و مترو برای کاهش اس��تفاده از 
خودروی ش��خصی تاکید کرد. به گزارش ایسنا، 
پیروز حناچی دیروز در حاشیه دوچرخه سواری اش 
در سه ش��نبه  بدون خودرو ب��ه همراه محمدجواد 
آذری جهرمی در جمع خبرنگاران با بیان اینکه این 
حرکت نمادین است و امیدواریم همه روزها بتوانیم 
بدون خودرو در ش��هر تردد کنیم، اظهار داش��ت: 
البته تنها راهکار استفاده از دوچرخه نیست بلکه 
 باید مسیرهای پیاده و مترو نیز گسترش یابد و این 
یک حرکت عمومی است که خوشبختانه گسترش 
آن در ح��ال انجام اس��ت و خیابان های حافظ و 
کریمخان نیز در حال آماده س��ازی به مسیرهای 
دوچرخه هستند. وی درباره خانه های خالی بلوکه 
ش��ده که پیش از این عنوان ک��رده بود، افزود: در 
تهران مشکل تولید و عرضه موثر خانه را داریم که 

سبب شده واحدهای خالی زیادی داشته باشیم.

افزایش نرخ مالکیت خودرو در 
تهران؛ 2/6 خودرو برای هر خانوار

»تولید خودروهای غیراستاندارد به آلودگی هوا 
دام��ن می زند و این در حالی اس��ت که در عمده 
ش��هرهای دنیا به سمت استفاده از خودروهایی با 
س��وخت کمتر، هیبریدی یا برقی رفته اند اما در 
ایران تکنولوژی خودروها حداقل برای 2۰ س��ال 
گذشته اس��ت«. به گزارش خبرگزاری ها، محسن 
هاش��می، رئیس شورای ش��هر تهران در حاشیه 
جلس��ه شورای ش��هر تهران در جمع خبرنگاران 
ب��ا بیان اینکه نرخ مالکیت خودرو برای هر خانوار 
از ۱/۳ به 2/۶ رس��یده و این مس��أله خود به خود 
هوا را آلوده تر می کند، ادامه داد: همه کلانشهرها 
با موانعی همچون کمبود پارکینگ، آلودگی هوا و 
مشکل حمل و نقل و... روبه رو هستند، بنابراین باید 
زیرساخت ها برای حمل و نقل انبوه تر توسعه یابد. 
هاشمی با بیان اینکه پارامترهای آلودگی هوا زیاد 
اس��ت و نمی توان گفت ایجاد طرح جدید سبب 
کاهش آلودگی می شود، گفت: اجرای طرح جدید 
ترافیکی با همفکری پلیس و محیط زیست بوده و 
ش��هرداری موضوع عوارض را به شورا آورده، البته 
همان زمان خواستیم طرح را برای بررسی به شورا 
بیاورد ولی در شورای عالی ترافیک با این موضوع 

مخالفت شد.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: جلس��ه دیروز شورای شهر صحنه 
شکاف عمیق اعضای شورا و شهرداری بر سر طرح 

جدید ترافیک تهران بود.
به گ��زارش »وطن امروز«، روز گذش��ته معاون 
حمل ونقل و ترافیک ش��هرداری تهران در جلسه 
ش��ورای ش��هر حاضر ش��د و درباره طرح پرحرف 
و حدی��ث ترافیک که جایگزین ط��رح زوج و فرد 
ش��ده و به نام طرح »کاهش آلودگی هوا« خوانده 
می شود توضیح داد اما اعتراض اعضای شورای شهر 
و اختلافات بر سر اصل موضوع بسیار بیشتر از حد 

انتظار بود.
ط��رح کاه��ش آلودگی هوای ته��ران اعتراض 
بس��یاری از ش��هروندان را در پی داش��ته، چرا که 
این طرح علاوه بر نواقص زیاد، بدرس��تی هم اجرا 
نشده است. به عنوان مثال زیرساخت های سامانه 
ثبت نام ش��هروندان برای حضور در محدوده سابق 
زوج و فرد دارای اش��کال فروان است و بسیاری از 
ش��هروندان موفق به ثبت نام نش��ده اند و از فرآیند 
ثبت نام ناراضی اند. همچنین قبلا هر خودرو مجاز 
ب��ود هر هفت��ه ۳ روز در مح��دوده زوج و فرد وارد 
ش��ود اما با طرح جدید هر 2 هفته ۳ روز خودروها 
مجاز هس��تند در این محدوده تردد کنند و برای 
ت��ردد بی��ش از آن باید عوارض بدهن��د. اعتراض 
ش��هروندان به پولی ش��دن تردد در تهران موجب 
شد برخی اعضای شورای شهر به این طرح اعتراض 
کنند؛ طرحی که خود آن را تصویب کردند اما حالا 
عقب نشینی کرده اند. البته حمایت برخی اعضای 
ش��ورای شهر از این طرح نشان داد شکاف عمیقی 
درون خود شورای شهر تهران وجود دارد و اعضایی 
که با یک لیست انتخاباتی وارد شورای شهر شدند 

یکدست نیستند.
کاهش درآمد شهرداری با اجرای طرح جدید  ■

ترافیکی
محسن پورسیدآقایی، معاون شهردار تهران در 
پاسخ به س��وال برخی اعضای شورای شهر درباره 

اجرای طرح ترافیک جدید در پایتخت، گفت: طرح 
کاهش آلودگی هوا از طرح های افتخارآمیز است که 
س��بب کاهش آلودگی تهران شد، البته انتقادات و 
ایرادات��ی وجود دارد ک��ه باید در جهت اصلاح آنها 
اقدام کنیم ولی به طور کلی اصل طرح مایه افتخار 

شهر و شوراست.
وی اف��زود: خوش��بختانه موفق ش��دیم طرح 
بی دلی��ل زوج و فرد را که بر اس��اس یک تصمیم 
لحظه ای گرفته ش��ده بود ح��ذف کنیم. این طرح 
مطالعات پیوسته نداشت، در حالی که طرح کاهش 

آلودگی هوا پیوست اجتماعی داد.
مع��اون ش��هردار ته��ران بیان داش��ت: جهت 
قیمت گذاری ع��وارض نیز مطالعات گس��ترده ای 
انجام و کار بزرگی ش��د و ما می خواهیم تحول به 
هر قیمتی را اجرا کنیم ولی آثار طرح بس��یار مؤثر 

بوده است.
پورسیدآقایی بیان داش��ت: زمانی که سال ۹۷ 
طرح ترافیک را تغیی��ر دادیم، هجمه و اعتراضات 
زیادی وارد شد که قابل مقایسه با اعتراضات کنونی 
نیس��ت. ما به مطالعات طرح مطمئن هستیم و بر 
اساس نظرسنجی که ایسپا انجام داده معتقدیم این 
طرح موفقیت و رضایتمندی داش��ته است. طرح 
در س��ال ۹۷ اجرا ش��د و مردم اکن��ون ۶۳ درصد 

رضایتمندی دارند.
معاون ش�هردار تهران مانن�د رئیس جمهور  ■

نظرسنجی می کند!
در واکنش به اظهارات پورس��یدآقایی، اعضای 
ش��ورای ش��هر اعلام کردند کمتر کس��ی از طرح 

ترافیک تهران راضی است.
حجت نظری، عضو شورای اسلامی شهر تهران 
در واکنش به گزارش ارائه ش��ده از س��وی معاون 
شهردار تهران گفت: ایشان می گویند ما نظرسنجی 
کرده ای��م اما به نظر می رس��د این نظرس��نجی ها 
شبیه نظرس��نجی های رئیس جمهور است. آقای 
پورس��یدآقایی از منظر خودش نظرس��نجی و به 

موضوع نگاه می کند و همان طور که دوس��ت دارد 
موضوع را می بیند. بهتر اس��ت چند فقره از همین 
پرسشنامه ها را برای اعضای شورا می آوردید و نشان 
می دادید ببینیم چه کسانی با اجرای طرح کاهش 

آلودگی هوا موافق بوده اند.
نمی ش�ود مردم را محدود کرد و امکانات هم  ■

نداد
احمد مسجدجامعی، عضو شورای اسلامی شهر 
تهران نیز یکی از معترضان به شهرداری بود و گفت: 
نمی ش��ود مردم را محدود کنی��م و برای آنها هیچ 
امکانات جایگزینی هم فراهم نکنیم؛ باید بگوییم چه 

کاری برای آنها کرده ایم.
وی اف��زود: من از همکاران پرس��یدم و متوجه 
ش��دم ای��ن گزارش پی��ش از آمدن ب��ه صحن به 

کمیسیون نیامده است.
وی افزود: یک گزارش��ی می        آید و اسلایدهایی 
هم نش��ان داده می ش��ود اما نه کمیس��یون آن را 
خوانده و نه اعضای ش��ورا. تحول در وضع موجود 
باید با همراهی حداکثری مردم باشد و نمی شود ما 

خودمان را عقل کل فرض کنیم.
عضو شورای اسلامی شهر تهران گفت: وقتی ما 
به عنوان نماینده مردم از این گزارش با خبر نبودیم، 
چگونه حرف از تحول می زنیم و می خواهیم مردم 

هم آن را بپذیرند.
شما از طرفی اس��تفاده از خودروی شخصی را 
کم کرده        اید، از آن طرف استفاده از موتوسیکلت ها 
افزوده شده است. باید به مردم بگوییم اگر دسترسی 
ش��ما محدود ش��د، به جایش اینق��در حمل ونقل 

عمومی را گسترش دادیم.
اعضای شورا همگی اپوزیسیون شده اند ■

ب��ا بالا گرفتن اعتراض اعضای ش��ورا به معاون 
ش��هردار، برخی دیگر از اعضا از اپوزیسیون شدن 

معترضان اظهار شگفتی کردند.
محمد سالاری، عضو شورای اسلامی شهر تهران 
گفت: همه شما امروز اپوزیسیون شده اید و فراموش 

کرده اید این طرح آلودگی هوا همان طرحی است 
ک��ه خودتان عوارض آن را وضع کردید. این خیلی 
بد اس��ت که همکاران خودش��ان ی��ک چیزی را 
تصویب کرده اند اما امروز همه آن را نقد می کنند. 
باید امروز مس��ؤولان بگویند آیا مردم هم از اجرای 
این طرح رضایت دارند؟عضو شورای اسلامی شهر 
تهران درباره بایدهای اجرای هر طرحی گفت: باید 
بررسی شود آلودگی هوا واقعاً کاهش یافته است؟ 
باید به مدیران اجازه خلاقیت داده شود و نمی شود 
همیشه به همان شکل گذشته رفتار کرد. ابراهیم 
امینی، نایب رئیس شورای اسلامی شهر تهران هم 
در واکن��ش ب��ه گلایه های س��الاری درباره برخی 
اظهارنظرهای اعضای ش��ورای ش��هر گفت: آقای 
سالاری، همکاران و اعضای شورای شهر اجازه دارند 

عملکرد مسؤولان را نقد کنند.
زورمان به تاکسی های اینترنتی نمی رسد ■

معاون شهردار تهران با اشاره به اینکه بر اساس 
قانون، مدیریت حمل بار و مسافر به عهده شهرداری 
اس��ت، گفت: به رغم اینکه در زمینه فعالیت برخی 
تاکسی های اینترنتی شکایت کرده ایم ولی زورمان 
ب��ه آنها نمی رس��د. به گ��زارش فارس، محس��ن 
پورس��یدآقایی، معاون ش��هردار تهران در حاشیه 
جلسه شورای شهر در ارتباط با فعالیت تاکسی های 
اینترنتی، اظهار داشت: همه موضوعات باید در زمینه 
حمل ونقل ضابطه مند باشد؛ شهرداری خواسته هایی 
در این زمینه داشته اس��ت ولی زورمان نمی  رسد.  
وی افزود: بر اساس ماده ۹ قانون توسعه حمل ونقل، 
مدیریت حمل بار و مسافر به عهده شهرداری هاست 
و ما با این وجود زورمان به تاکس��ی های اینترنتی 
تاکنون نرس��یده است.  معاون ش��هردار تهران با 
اش��اره به اینکه ما اقدامات قانونی را در این زمینه 
انجام داده و شکایت هم کرده ایم، افزود: نامه ای به 
معاونت حقوقی ریاست جمهوری ارسال شده و آنها 
نیز به صورت کلی مساله را قبول دارند ولی موضوع 

عملیاتی نشده است. 

مدیرعامل بنیاد برکت ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام)ره( از ایجاد 4۰ 
هزار فرصت شغلی توسط این بنیاد در سال گذشته 
خبر داد. به گزارش ایسنا، سعید جعفری در مجمع 
عمومی عادی س��الانه  این بنیاد با بیان این مطلب 
افزود: تعهدات بنیاد برکت در سال ۱۳۹۷ ایجاد ۱۸ 
هزار و 4۵۰ ش��غل بود که توانست این رقم را به 4۰ 
هزار فرصت شغلی افزایش دهد. به گفته  مدیرعامل 
بنیاد برکت س��تاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره(، 
این تع��داد فرصت ش��غلی در قالب راه ان��دازی ۱۰ 
هزار طرح اش��تغال زایی و با اعتباری بالغ بر ۱۳ هزار 
و ۷۷۷ میلیارد ریال حاصل آمده اس��ت. وی ضریب 
تحقق برنامه های بنیاد برکت در حوزه  اشتغال زایی 
در سال گذش��ته را 2۱۷ درصد عنوان کرد و گفت: 
در س��ال گذش��ته 4۰ هزار فرصت شغلی مستقیم 

و غیرمس��تقیم را در مناط��ق 
محروم و کمتربرخوردار کشور 
ایجاد و راه اندازی کرده ایم. وی 
ن��وع خدمات دهی  افزود: 4۵ 
برای بنیاد در س��ال گذش��ته 
پیش بینی ش��ده بود که این 

تعداد به ۵۳ مورد رس��ید. همچنین تع��داد قرارداد 
ساخت مدارس و مراکز فرهنگی و مذهبی برای سال 
۹۷، 4۰۰ مورد پیش بینی شده بود که به ۵2۱ مورد 
افزایش یافت. مهندس جعفری با اشاره به سفرهای 
استانی و برگزاری جلسات متعدد با مسؤولان اجرایی 
هر اس��تان در طول سال گذشته گفت: استان هایی 

نظی��ر سیستان وبلوچس��تان، 
گلس��تان، لرس��تان، بوش��هر، 
خوزستان، خراس��ان جنوبی و 
چهارمحال  هرمزگان،  رضوی، 
و بختیاری و قزوین در اولویت 
این س��فرها ق��رار داش��ته اند. 
برگزاری جلسات با مسؤولان استانی به منظور تشویق 
و ترغیب آنها برای ارس��ال طرح ه��ای کارآفرینان و 
متقاضیان مشارکت های اقتصادی بوده است. وی در 
پایان از حضور بنیاد برکت در ۳ هزار روستای کشور 
در سال ۹۷ خبر داد و اعلام کرد این تعداد، به ۶ هزار 
روستا در سال ۱۳۹۸ افزایش خواهد یافت. جعفری 

در تشریح ۱۰ هزار طرح اشتغال زایی بنیاد برکت در 
س��ال ۱۳۹۷ توضی��ح داد: ۹۸۰۰ طرح از این تعداد 
در قالب طرح های اشتغال زایی اجتماع محور با ۸2۶ 
میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان س��رمایه گذاری ایجاد 
ش��ده اس��ت. راه اندازی این تعداد طرح اشتغال زایی 
اجتماع محور، ش��اغل ش��دن ۳۱ هزار و ۸۰۰ نفر را 
به همراه داش��ته اس��ت.   ۱۰ طرح نیز در قالب مدل 
اشتغال زایی بنگاه محور با اعتباری بالغ بر 2۵۰ میلیارد 
تومان به بهره برداری رسیده که فراهم آوردن فرصت 
کس��ب وکار برای ۳۵۰۰ نفر را به ش��کل مستقیم و 
غیرمستقیم در پی داشته است. وی افزود: همچنین 
۱۹۰ طرح اشتغال زایی تسهیلات محور بنیاد برکت 
با ۳۰۰ میلیارد تومان حجم س��رمایه گذاری موجب 
ایجاد ش��غل برای 4۷۰۰ نفر به ش��کل مستقیم و 

غیرمستقیم شده است.

آوای شهر
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معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد عنوان کرد

راه اندازی صندوق تسهیلات در کمیته امداد
دبیر علمی هفتمین سمپوزیوم خودمراقبتی و آموزش بیمار:

63 درصد مرگ ها ناشی از سبک زندگی غلط است
مع��اون اش��تغال و خودکفایی 
راه ان��دازی  از  ام��داد  کمیت��ه 
صندوق ضمانت و تس��هیلات کمیته امداد خبر 
داد و گف��ت: س��عی می کنیم ش��رایط دریافت 
وام و ضمان��ت را برای مددجوی��ان و نیازمندان 

تس��هیل کنی��م. حجت الله 
عبدالملک��ی در گفت وگ��و 
ب��ا مه��ر، درب��اره اعط��ای 
تس��هیلات ب��ه مددجویان 
و نیازمندان اظهار داش��ت: 
س��عی کرده ای��م هر س��ال 

علاوه بر مددجویان تحت پوش��ش به نیازمندان 
نیز وام پرداخت کنیم. وی با اشاره به اینکه فرد 
نیازمند باید از سوی حوزه مددکاری کمیته امداد 
تایید شود، گفت: هدف اصلی در اختصاص وام، 
خانواده های تحت پوشش هستند اما نیازمندانی 
که تحت پوشش نیستند و حوزه مددکاری آنها 
را نیازمند تشخیص دهد نیز می توانند از وام های 
مختلف این نهاد بهره مند شوند. معاون اشتغال و 

خودکفای��ی کمیته امداد تاکید کرد: در مجموع 
۸۰ درصد تس��هیلات و طرح های ام��داد برای 
مددجویان تحت پوشش است و 2۰ درصد نیز به 
نیازمندان تعلق می گیرد. وی درباره مبلغ وام ها 
نیز گفت: س��قف وام هایی که پرداخت می شود 
۵۰ میلیون تومان است که 
ب��رای مددجویان  مبلغ آن 
نیازمندان یکسان خواهد  و 
ب��ود. عبدالملک��ی گف��ت: 
برنامه ریزی  ه��ای لازم برای 
اینکه امداد در یک ش��رایط 
خاص ضمانت مددجویان را بر عهده گیرد، انجام 
ش��ده که البته فقط مددجویان تحت پوش��ش 
می توانن��د از این ضمانت برخوردار ش��وند. وی 
گفت: با راه اندازی صندوق تس��هیلات امداد یک 
ضمانت س��هل از وام گیرنده دریافت می کنیم و 
بعد صندوق امداد ولای��ت برای فرد ضمانتنامه 
صادر می کند که در مرحله اول این ضمانت برای 

مددجویان زن سرپرست خانوار انجام می شود.

دبیر علمی هفتمین سمپوزیوم 
خودمراقبت��ی و آم��وزش بیمار 
گفت: ۶۳ درصد مرگ و میرها به دلیل س��بک 
زندگی غلط است. به گزارش مهر، الهام شکیبازاده 
در نشس��تی خبری گفت: رعایت بهداشت یکی 

فاکتوره��ای  مهم تری��ن  از 
خودمراقبتی است و می تواند 
به سادگی مانع بروز بسیاری 
از بیماری ه��ا ش��ود. وی با 
بی��ان اینکه قط��ع مصرف 
بی رویه داروها می تواند نقش 

مهمی در خودمراقبتی داش��ته باشد، بیان کرد: 
گاهی استفاده بی رویه از این داروها، خود باعث 
بروز بیماری های مختلف می ش��ود. وی با تأکید 
بر اینک��ه دوم مردادماه روز جهانی خودمراقبتی 
اس��ت، تصریح کرد: گروه های مختلف پزشکی 
و ارتقای س��لامت در این س��مپوزیوم ش��رکت 
کرده ان��د و ت��لاش می ش��ود با آموزش س��بک 
زندگی درس��ت، آمار بیماری ها را کاهش دهیم. 

وی خاطرنش��ان ک��رد: ۶۳ درصد مرگ و میرها 
به دلیل سبک زندگی نادرست است و بر اساس 
آماره��ای جهانی، از ۵۷ میلیون مرگ در س��ال 
گذش��ته، ۳۶ میلیون آن به خاطر سبک زندگی 
نادرس��ت بوده است. رئیس هفتمین سمپوزیوم 
و چهارمین جش��نواره ملی 
آم��وزش  و  خودمراقبت��ی 
بیم��ار نیز در این نشس��ت 
گفت: دوسوم مرگ و میرها 
و بیماری ه��ای غیرواگی��ر، 
ناشی از سبک زندگی غلط 
است. عبدالرحمان رستمیان گفت: بیشترین بار 
بیماری های غیرواگیر ناشی از سبک زندگی غلط 
اس��ت. از همین رو به دنبال اجرای برنامه هایی 
برای ارتقای سلامت جامعه و مردم هستیم. وی 
با اش��اره به ش��اخص های ارتقای سلامت گفت: 
بررس��ی ها و مطالعات نش��ان داده است بیش از 
۵۰ درصد مردم، تحرک و فعالیت فیزیکی لازم 

را ندارند.
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اعتراض شورا به مصوبه ترافیکی خود!
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